

Instructions to Authors:

IMPORTANT: This year's requirements to submission are very different from those of last year. Please do carefully read the instructions as follows:

1. Authors can choose to submit either extended abstract or full paper, but not both.
2. The author(s) of an extended abstract will be notified if the abstract is accepted to be presented at the Conference.
3. The author(s) of a full paper will be notified if the paper is accepted to be presented at the Conference, and if the paper is selected to be included in the EI-indexed Conference Proceedings published by IEEE GRSS. This year we will limit the volume of the proceedings and only include those high-quality papers.
4. All abstracts and full papers accepted to be presented at the Conference will be included in the CD published by the Conference Organizers and will be distributed to all participants of the Conference.
5. For a full paper that is selected to be published by the IEEE proceedings, the Conference Organizers will charge a publication fee of US\$150. The fee will be used to cover the cost in managing, reviewing, and compiling the submissions for the proceedings. The authors will be notified about this fee in the paper acceptance notification. All the other submissions are free.
6. The length of an extended abstract is 800 – 1000 words in English. It is basically a shortened full paper and contains all major information about the research, particularly the methodology, results, and conclusion. Please use the [template of extended abstract](#) to prepare your submission of this type.
7. A full paper must strictly follow the format requirements of IEEE. Please use the [template of full paper](#) or an [example of full paper](#) to prepare your full paper submission. The length of a full paper is 4-6 pages. It is also highly recommended that the paper be proofread by an experienced English editor. Papers that do not meet the format and language requirements will not be further reviewed for content.
8. The deadline of submission is November 15, 2011. This deadline applies to both extended abstract and full paper.
9. If the authors whose papers have been selected for the IEEE proceedings are not able to attend the Conference, they must notify the Conference Organizers 3 weeks before the Conference. Papers of the authors who fail to do so will be withdrawn from the proceedings, and the publication fee will not be refunded.

作者须知：

注意：本次会议对投稿的要求与往年有很大不同，请务必仔细阅读本须知。

- 1、作者可选择提交“长摘要”或“全文”，但是不要二者均投。
- 2、长摘要的作者会收到是否被大会接受进行口头报告的通知。
- 3、全文的作者会收到是否被大会接受进行口头报告的通知，以及该文是否被选进由 IEEE GRSS 出版 (EI-Indexed) 的会议文集的通知。今年我们将严格控制文集的规模，只收录高水平文章。
- 4、所有被大会接受进行口头报告的摘要和全文将被收入由会议组织者出版的光盘中。光盘将分发给所有参会者。
- 5、被 IEEE 会议文集选择收录的文章，会议组织者对每篇收取出版费 150 美元，以支付在文集的组织和编审过程中的花费。在发给作者的文章录用通知中会包括缴纳出版费的信息。其他投稿均为免费。
- 6、长摘要的长度应在 800-1000 英文单字之间。请使用[长摘要模板 \(template of extended abstract\)](#) 准备长摘要投稿。一篇长摘要应该是一篇缩短的全文，须包括一篇研究论文的基本要素，尤其是方法、结果和结论部分的主要信息。
- 7、全文应严格遵循 IEEE 的格式要求。请使用[全文模板 \(template of full paper\)](#) 或[全文示范 \(an example of full paper\)](#) 准备全文投稿。全文的长度须在 4-6 页之内。建议作者请有经验的英文编辑对文章进行校阅。在格式和语言方面不能达到要求的文章我们将不对其内容进行评审。
- 8、截稿日期为 2010 年 11 月 15 日。长摘要和全文的截稿日期相同。
- 9、如果全文被选入 IEEE 文集但是其作者因故不能出席会议，作者必须在会议开始三周前通知组织者，否则其文章将被从 IEEE 文集中撤销，且出版费不予退还。